
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 217 af 12. januar 2022 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).  

 

 

Jeppe Bruus 

/ Jacob Vastrup 

  

9. februar 2022 
J.nr. 2022 - 669 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 217
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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvor stort merprovenuet for staten forventes at være ved at 

opkræve fuld moms (25 pct.) på alle fitnessydelser.  

 

Svar 

Jeg skal henvise til min besvarelse af SAU alm. del – spørgsmål 215 (2021-22), hvoraf 

fremgår, at Skattestyrelsen er ved at analysere rækkevidden af nyere retspraksis fra EU-

Domstolen i forhold til dansk praksis. Når dette arbejde er afsluttet, forventes det, at 

Skattestyrelsen sender et udkast til styresignal i offentlig høring, så interesserede parter 

kan fremkomme med bemærkninger. 

 

Det er derfor ikke muligt for mig at sige noget konkret om indholdet af et sådant styresig-

nal og en eventuel praksisændring og dermed heller ikke om de økonomiske konsekven-

ser. 

 

Jeg vil gerne understrege, at jeg er meget opmærksom på vigtigheden af momsfritagelsen 

for undervisning, herunder at en indskrænkning af fritagelsen kan have store konsekven-

ser for de berørte institutioner. 
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